
1 

 

 

Protokół nr LVII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 29 grudnia 2022 r. 

LVII sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Morawicy : 

a) z dnia 30 listopada 2022 r.; 

b) z dnia 9 grudnia 2022 r. 

3. Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na sesji Rady Miejskiej w Morawicy : 

a) w dniu 30 listopada 2022 r.; 

b) w dniu 9 grudnia 2022 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2023 rok: 
a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły;  
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej oraz o prognozie długu;  

c) przedstawienie opinii Komisji  Gospodarki;  

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie;  

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2023 r. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta  

i Gminy Morawica na 2023 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji dla publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez 

osoby prawne nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica  
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i Pierzchnica w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej”. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 1017/2 o pow. 0,1345 ha i 1023/4  

o pow. 0,7865 ha, położonej w obrębie geodezyjnym Morawica na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/129/15 Rady 

Gminy Morawica z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

16. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

17. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach  

i wydanych decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

18. Sprawy różne: 
1. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 
2. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

19. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LVII sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LVII sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Bartosz Kruk 

6. Paweł Pajączkowski 

7. Marcin Piecyk 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Damian Woźniak 

10. Ryszard Znój 

11. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Sebastian Król 

2. Piotr Polewczak 

3. Krzysztof Strąk 

4. Łukasz Wojda 

Ad.2  

Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Morawicy : 
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Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły radni otrzymali drogą mailową, mogli się 

z nimi zapoznać. Przewodniczący Rady ponownie poprosił o sprawdzenie kworum, gdyż do 

obrad sesji dołączyli Radny Sebastian Król i Radny Krzysztof Strąk. Przewodniczący Rady 

stwierdził kworum, w obradach uczestniczy 13 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Krzysztof Strąk 

9. Damian Woźniak 

10. Ryszard Znój 

11. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Piotr Polewczak 

2. Łukasz Wojda 

 

a) z dnia 30 listopada 2022 r.; 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 30 listopada 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych.  

 

b) z dnia 9 grudnia 2022 r. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 9 grudnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych.  

 

Ad. 3 
Sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy : 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdania.  

 

a) w dniu 30 listopada 2022 r. (w załączeniu do protokołu); 

 

b) w dniu 9 grudnia 2022 r. (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zmian 

został radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 
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Uchwała Nr LVII/548/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zmian został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/549/22 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok 

została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 
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Uchwała Nr LVII/550/22 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 

2023 rok – z uwzględnieniem wniesionej autopoprawki, która została też omówiona na 

posiedzeniu komisji stałych: 

 

a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły – Pani Skarbnik przedstawiła założenia 

budżetu i poinformował w oparciu o co został zaprojektowany, m.in. został opracowany na 

podstawie obowiązujących przepisów. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz  

o prognozie długu – Pani Skarbnik odczytała treść opinii (w załączeniu do protokołu). 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Gospodarki – Przewodniczący Komisji przedstawił opinię 

(w załączeniu do protokołu).  

 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie – nie wniesiono poprawek. 

 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 

2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/551/22 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2023 r. Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 

wczorajszym radni przedyskutowali projekt tej uchwały na posiedzeniu komisji stałych. Nie 

było pytań.  
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/552/22 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi w 2023 r. została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony na komisji i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/553/22 w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2023 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 
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radnym przedstawiony i omówiony na posiedzeniu w dniu wczorajszym. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała Nr LVII/554/22 w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2023 rok została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie 

będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały radni omówili na posiedzeniu komisji stałych. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie 

będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/555/22 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla publicznej 

innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie będące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne została podjęta. Za głosowało  

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

posiedzeniu komisji i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała Nr LVII/556/22 w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi 1017/2 o pow. 0,1345 ha i 1023/4 o pow. 0,7865 ha, położonej  

w obrębie geodezyjnym Morawica na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i omówiony na ostatnim posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerami ewidencyjnymi 1017/2 o pow. 0,1345 ha i 1023/4 o pow. 0,7865 ha, położonej  

w obrębie geodezyjnym Morawica na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/557/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej numerami 

ewidencyjnymi 1017/2 o pow. 0,1345 ha i 1023/4 o pow. 0,7865 ha, położonej w obrębie 

geodezyjnym Morawica na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/129/15 Rady Gminy 

Morawica z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/129/15 Rady Gminy 

Morawica z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, 

położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/558/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/129/15 Rady Gminy Morawica 

z dnia 30 listopada 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, położonej  

w obrębie geodezyjnym Bilcza została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych  
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i przeanalizowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała Nr LVII/559/22 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Za głosowało  

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 

Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach i wydanych 

decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego – Pan Burmistrz 

przedstawił informację (w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 18 

Sprawy różne: 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

Radny Ryszard Znój – podziękował Prezesowi ZGK za sprawne i szybkie działanie  

w zakresie odśnieżania ulic osiedlowych. 

Radny Robert Żołądek – w sprawie oszczędności wydatków i zaangażowanie w tą kwestię 

radnych. Wiele lat temu zaproponowałem ograniczanie oświetlenia ulicznego w godzinach 

nocnych. Nie spotkało się, to wtedy z żadnym zainteresowaniem. Mając na uwadze 

gigantyczne podwyżki cen energii elektrycznej – kilkakrotnie prosiłem o ograniczenie 

oświetlenia ulicznego w godzinach nocnych, co przełoży się na natychmiastowe 

oszczędności. Przedstawił skalę wydatków na oświetlenie uliczne. Te działania stosuje 

praktycznie cała Polska. Apeluje o działania, które naprawdę pozwolą nam zaoszczędzić 

pieniądze. 100% kosztów oświetlenia ulicznego jest generowany w nocy. Proszę bardzo  

o działanie Panie Burmistrzu. 

 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy -  

Przewodniczący Rady – przekazał życzenia przesyłane od różnych instytucji, gmin. 

Pan Burmistrz – podziękował radnym za owocną współpracę w 2022 roku. Zaprosił na noc 

sylwestrową pod gwiazdami przy Samorządowym Centrum. Ponadto 06.01.2022 r. w kościele 

w Morawicy będzie koncert kolęd w wykonaniu naszych artystów – serdecznie zapraszam. 

Złożył również życzenia noworoczne dla radnych. 
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Przewodniczący Rady – podziękował za współpracę i za pomoc. Złożył w imieniu radnych 

życzenia noworoczne dla mieszkańców. 

 

Ad. 19 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

LVII sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 


